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MET REDENEN OMKLEDE MOTIE

– van de heren Johan Sauwens, Jacky Maes, Marnic De Meulemeester, 
Koen Van den Heuvel, Jan Verfaillie en Kris Van Dijck –

tot besluit van de op 3 juni 2008 door de heer Johan Sauwens 
in commissie gehouden interpellatie tot de heer Marino Keulen, 

Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, Stedenbeleid, Wonen en Inburgering, 
over de ontwikkeling van het Gemeentefonds in het licht van de toegenomen inflatie
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Het Vlaams Parlement,

– gehoord de interpellatie van de heer Johan  
Sauwens;

– gehoord het antwoord van Vlaams minister 
Marino Keulen;

– overwegende dat de toename van het Gemeen-
tefonds sinds 2005 slechts 3,5 percent per jaar 
bedraagt; 

– overwegende dat indien de vroegere formule zou 
toegepast zijn, het Gemeentefonds in 2009 onge-
veer 83 miljoen hoger zou zijn dan wanneer de 3,5 
percentregel wordt gevolgd;

– gelet op de hoge inflatie in 2008, die volgens de 
ramingen van het Federaal Planbureau van begin 
mei 2008 3,8 percent bedraagt, een cijfer dat, 
gezien de recente ontwikkelingen, zeer waarschijn-
lijk nog zal worden overtroffen;

– overwegende dat een stijging van de inflatie en de 
economische groei een positieve impact hebben op 
de ontvangsten van de Vlaamse Gemeenschap;

– overwegende dat de stijgende personeelskosten 
een groot deel van de uitgaven van gemeenten en 
Openbare Centra voor Maatschappelijk Welzijn 
(OCMW’s) vormen; een uitgavencategorie die 
minstens stijgt met de gezondheidsindex;

– gelet op de verslechterde financiële ruimte van 
de gemeenten, zoals dat blijkt uit analyses van 
de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeen-
ten (VVSG) en Dexia, door toenemende uitgaven 
voor waterzuivering, politiehervorming, brand-
weerhervorming, gemeentelijke fiscaliteit, afval-
verwerking, vergrijzing van de bevolking, stijgende 
armoede, milieumaatregelen enzovoort, ondanks 
de belangrijke inspanningen die de Vlaamse over-
heid reeds in 2008 geleverd heeft;

– overwegende dat de gevolgen van de vrijmaking 
van de energiesector slechts gedeeltelijk worden 
gecompenseerd door de zogenaamde Eliamidde-
len;

– overwegende dat de Vlaamse Regering de wens 
heeft uitgesproken om de gemeentelijke belasting-
druk niet te verhogen;

– vraagt de Vlaamse Regering, gelet op de komende 
uitdagingen voor de gemeenten, blijvend aandacht 
te besteden aan de financiële situatie van de lokale 
besturen.
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